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Bestyrelsens beretning.

Sa er alter et ar gaet og man kan vel ikke ligefrem pasta, at aret er gaet helt stille af.

F0rst og fremmest har vi oplevet, at 4 ejendomme har skiftet ejere. Dette oven i

k0bet i samme raekke. Desvaerre stod 2 tomme i temmelig lang tid og en mere var

til salg i over et ar, men gudskelov blev de da langt om laenge solgt Den lange
"liggetid" har givetvis givet sig udslag i lavere salgspris set i forhold til vurderingen.

Den sidste ejendom naede endog ikke at blive annonceret til salg f0r den blev solgt.

Dette kan tyde pa, at ejendomsmarkedet er ved at fmde ind i normallejet igen uden

dog bestyrelsen skal g0re sig kloge pa" emnet.

Bestyrelsen vil benytte lejligheden her til at byde de nyankomne hjertelig velkomne,

og sa habe, at I vil falde lige sa godt til som vi "gamle".

Vi startede de ny kalenderar med at faelde tracer pa daemningen mod jernbanen,

hvilket jo har givet mere lys i omradet, men der mangier stadig at blive tyndet ud
isaer pi volden i den vestlige ende, altsa ved legepladsen.

Vi ma sa se om vi kan fa udstykningens nabo, Gert Jernbane Alle 26 B, og nogle
frivillige til at patage sig opgaven.

Grenaffaldet skal sa efterf0lgende fjernes, men vi ma" nok se i 0jnene, at vi skal til at
betale for at fa dette k0rt vaek. Der er vist ikke flere gratisydelser at hente.

Det er nu konstateret at kastanjetraeet som er placeret i skel mellem den tredje

raekke og udstykningens naboer i nr. 26 ejes i faellesskab af Jernbane alle nr.26 C og
Gartnerparkens grundejerforening, hvilket betyder, at udgifterne til fremtidige
beskaeringer deles ligeligt mellem Jernbane Alle 26 C og grundejerforeningen.

Nar vi nu er ved pleje af de gr0nne omrcider, skal det naturligvis naevnes, at vor
tidligere formand havde pataget sig rollen som havemand, men da han er flyttet fra

omra1 det, skal vi nok ikke forvente, at nogen beboer vil arve den ret eller patage sig
den rolle, sa derfor har vi sat den to a"r gamle buskrydder til salg.



Uanset hvad den ved salg indbringer, har den jo for laengst tjent sig selv hjem i

sparede gartnerregninger.

For a r tilbage vedtog vi, at vore ejendomme fortsat skulle have et ensartet

udseende, og tinglysning herom fandt sted.

Dog blev der givet tilladelse til, at en enkelt ejendom kunne beholde sin

overdaekkede terrasse. Tilladelsen blev givet da den nuvaerende ejer havde k0bt
ejendommen som den var, nemlig med overdaekningen.

Imidlertid har en ny beboer overdaekket sin terrasse med en overdaekning af en
noget tvivlsom konstruktion, og imod reglerne og den af kommunen godkendte

tinglysning.

Dette forhold har bestyrelsen indbragt for H0je-Taastrup Kommunes tekniske
forvaltning, som ogsa har vaeret pa besigtigelse, men endnu har vi intet konkret h0rt

fra forvaltningen trods gentagne "rykkere".

Bestyrelsen ser naturligvis gerne overdaekningen fjernet, idet det kan vaere

bekymrende for omradets struktur, safremt alle opf0rer mere eller mindre
fantasifulde overdaekninger.

Bestyrelsen indb0d til Fastelavn den 22. februar og havde sat som mal at det

minimum skulle vasre tilmeldt 9 ejendomme for gennemf0relse. Ved sidste frist for
tilmelding, havde bestyrelsen modtaget 5 tilmeldinger, hvorfor arrangementet blev

aflyst. Indk0bte remedier, blev foraeret vaek til privat afholdelse af fastelavn.

Pa sidste Srs generalforsamling blev rejst sp0rgsmal om kvaliteten af den udend0rs

belysning som ikke alle steder synes at leve op til kravet om tilstraekkelig
belysningsstyrke.

Den tidligere formand tog efterf0lgende en besigtigelse, og han var af den

opfattelse, at belysningen godt nok var meget forskellig og nogle steder meget svag,
men at bestyrelsen ikke ville og for den sags skyld ikke kunne stille noget op over for

problemet, og da slet ikke nu, hvor energisparekrav er i h0jsaedet.

Det ma vaere op til den enkelte selv at fmde ud af hvor meget energi der skal

anvendes pa det, men det skal samtidig understreges, at den oprindelige tanke var,



at der ved byggeriets opf0relse ikke skulle etableres egentlig vejbelysning, men at

hver ejendom skulle have tilstraekkelig udend0rs belysning, si alle kunne faerdes

trygt i omradet.

Som det fremgar af dagsordenen, har legepladsudvalget vaeret saerdeles aktive, men
del kommer vi tilbage til under dette selvstaendige punkt.

Foreningens hjemmeside har vaeret velbes0gt er vi vidende om, og dette skal

selvf0lgelig ses pa baggrund af de stedfundne hussalg.

Bestyrelsen im0deser dog stadig gerne kommentarer til eventuelle forbedringer af

siden.

Sa har en del beboere i Gartnerparken vaaret i, ganske taet, kontakt med DONG som
har gravet kabler ned. Der er ydermere bemaerket noget spild af olie, samt maerker i
asfalt pel vendepladsen, vej 3. Vi hlber at DONG snart er helt fasrdige pi Jernbane

Alle, si vi kan komme tilbage til normale tilstande i Gartnerparken.


